
 
 

z 5.  zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Teplička nad Váhom,                     

konaného dňa 25.08.2016 na obecnom úrade v Tepličke nad Váhom 

 

 

Prítomní: starosta obce, prednostka obecného úradu, hlavná kontrolórka obce, poslanci 

obecného zastupiteľstva, zapisovateľka a hostia (pozri prezenčná listina).   

Zasadnutie sa začalo o 10:05 hod. Ospravedlnili sa poslanci Štefan Smrekovský, Pavol 

Holeša, Pavol Verčík a Ing. Anton Zvarík. OZ bolo uznášaniaschopné. 

 

Bod č. 1 – Otvorenie – schválenie programu zasadnutia 

 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva (ďalej len OZ) otvoril a rokovanie viedol starosta obce 

Ing. Viliam Mrázik. Privítal prítomných poslancov a hostí. 

Na otvorení zasadnutia bolo prítomných 5 poslancov, z celkového počtu 9 poslancov.  

 

Starosta obce predniesol upravený návrh programu OZ: 

             

1. Otvorenie – schválenie programu zasadnutia 

2. Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice, určenie zapisovateľa zápisnice 

3. Plnenie uznesení z rokovania Obecného zastupiteľstva obce Teplička nad Váhom 

konaného dňa 29.06.2016 

4. Návrh na úpravu rozpočtu na rok 2016 

5. Voľba kandidátov na zabezpečenie volieb prísediacich Okresného súdu Žilina na 

obdobie rokov 2016-2020 

6. Informácia k prevádzkovým nákladom a poplatkom v Materskej škole Teplička nad 

Váhom 

7. Prerokovanie prevodu majetku spoločnosti VÁHOSTAV-SK, a.s. – bytový súbor 

Bieliská 

8. Prenájom priestorov strechy na bytovom dome Na Močiar 

9. Termíny zasadnutí obecného zastupiteľstva 2016 

10. Rôzne 

11. Diskusia 

12. Uznesenie 

13. Záver 

 

Po prednesení návrhu zmeny programu prebehlo hlasovanie. Za návrh zmeny programu 

hlasovali všetci prítomní poslanci. 

 

Bod č. 2 – Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice  

 

Starosta  navrhol za členov návrhovej komisie  Mgr. Magdalénu Šeligovú a Ing. Annu 

Hudekovú. Za overovateľov  zápisnice  navrhol  Ing. Štefana Moravčíka a Miroslava 

Šupolíka. Za zapisovateľku určil zamestnankyňu obce Eriku Olbertovú. 

K predloženému návrhu neboli pripomienky. Za predložený návrh hlasovali všetci prítomní 

poslanci. 

Záznam 
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Bod č. 3 – Plnenie uznesení z rokovania Obecného zastupiteľstva obce Teplička                 

nad Váhom konaného dňa 29.6.2016 

  

Zástupca starostu obce oboznámil prítomných, že z OZ, konaného 29.6.2016 vyplynuli 

nasledujúce úlohy. 

Uznesenie č. 49/2016 - Žiadosť o osadenie dopravné zrkadlo. Slovo dostal Ing. Štefan 

Moravčík, ktorý sa vyjadril, že dopravná situácia pri prechode danou križovatkou nie je 

problémové. Je potrebné len rešpektovať pravidlá cestnej dopravy. Ide o štandardnú dopravnú 

situáciu, a preto Komisia pre dopravu a informatiku zamieta žiadosť o dopravné zrkadlo. 

Uznesenie č. 50/2016 – OZ uložilo Stavebnému úradu doriešenie majetkovo-právne 

vysporiadania Pribinovej ulice a pripraviť podklady pre stavebného povolenia. Na tejto ulici 

je hotová elektrina, kanalizácia, vodovod. Je však potrebné doriešiť 3 parcely, na ktorých sú 

uvedení neznámi vlastníci. Toto bude predmetom riešenia s právnikom. Úloha je v riešení. 

Starosta dal hlasovať a všetci poslanci to vzali na vedomie. 

 

Bod č. 4 – Návrh na úpravu rozpočtu na rok 2016 

 

Starosta dal slovo zamestnankyni OcÚ p. Anne Mravcovej, ktorá  predniesla zmenu rozpočtu 

obce Teplička nad Váhom na rok 2016 rozpočtovým opatrením č.6/2016 zo dňa 24.8.2016, t.j. 

zvýšenie rozpočtových príjmov vo výške 14 920,32 EUR, zvýšenie rozpočtových výdavkov 

vo výške 14 920,32 EUR, zvýšenie rozpočtových príjmov vo výške 300 000,- EUR a 

schválili čerpanie RF vo výške 300 000,- EUR. 

Starosta dal hlasovať a poslanci to vzali na vedomie. 
Informovala aj o zmene rozpočtu obce Teplička nad Váhom na rok 2016 rozpočtovým opatrením č. 

10/2016 zo dňa 24.8.2016, t. j. presun rozpočtových prostriedkov v rámci schváleného rozpočtu, 

pričom sa nemenia celkové príjmy a výdavky. 

Starosta dal hlasovať a všetci poslanci boli za schválenie. 

Mgr. Magdaléna Šeligová sa spýtala na položku Prístrešok a vstup. Starosta jej odpovedal, že 

ide o potrebu dobudovania prístrešku na bicykle a vstupu v súvislosti s budovaním Školskej 

jedálne s kuchyňou. 

Ing. Anna Hudeková sa spýtala na novú triedu materskej školy, ktorá má vzniknúť v budove 

Slovenskej pošty, a.s.. Starosta odpovedal, že nevie povedať presný termín ukončenia prác. 

Miroslav Šupolík sa pýtal na položku Kamerový systém, kde budú kamery umiestnené. 

Starosta odpovedal, že ide o exteriérové kamery, ktoré budú inštalované v areály škôl a okolí. 

Starosta dal hlasovať a všetci poslanci boli za. 

 

Bod č. 5 – Voľba kandidátov na zabezpečenie volieb prísediacich Okresného súdu Žilina na 

obdobie rokov 2016-2020 

 

Starosta dal slovo prednostke obecného úradu. Tá predniesla žiadosť z Okresného súdu 

Žilina.  

Ako kandidátky sa prihlásili p. Soňa Miháliková a Mgr. Ing. Andrea Knapcová. Okresný súd 

odporúča obe kandidátky na prísediaceho Okresného súdu Žilina na obdobie rokov 2016-

2020. 

Starosta dal hlasovať a všetci poslanci boli za. 

 

Bod č. 6 – Informácia k prevádzkovým nákladom a poplatkom v Materskej škole Teplička 

nad Váhom 
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Starosta dal  slovo Mgr. Magdaléne Šeligovej. Komisia pre školstvo a vzdelávanie navrhuje 

za pobyt detí v materskej škole zmeniť sumu na  16,- Eur.  Starosta pripomenul, že materská 

škola bola rekonštruovaná a poplatok za materskú školu nebol navýšený. Teraz  je potrebné 

k tejto zmene pristúpiť.   

Starosta dal poverenie prednostke obecného úradu vypracovať návrh všeobecne záväzného 

nariadenia o poplatku za materskú školu, termín stanovil na nasledujúce OZ. 

Starosta dal hlasovať  a všetci poslanci boli za zmenu sumy. 

Starosta dal hlasovať a všetci poslanci boli za poverenie prednostky. 

 

Bod č. 7 – Prerokovanie prevodu majetku spoločnosti VÁHOSTAV - SK, a.s. – bytový súbor 

Bieliská 

 

Starosta predniesol žiadosť spoločnosti VÁHOSTAV - SK, a.s. o odpredaj nehnuteľnosti 

„Obytný súbor Teplička nad Váhom – Bieliská“. 

Obytný súbor má celkovo 73 domov. V 60 domoch majú ľudia trvalý pobyt v obci Teplička 

nad Váhom. Tým bola splnená podmienka OZ z r. 2010, že rokovať o prevode do majetku 

obce bude možné v prípade, že nadpolovičná väčšina ľudí  bývajúcich v obytnom súbore bude 

s trvalým pobytom v Tepličke nad Váhom.  

O 10:46 hod. prišiel Pavol Verčík. 

Dňa 10.8.2016 bolo obci doručené upozornenie o vypnutí osvetlenia na Bieliskách. Obec 

následne požiadala spoločnosť VÁHOSTAV – SK, a.s. o zapnutie verejného osvetlenia. 

Následne bolo osvetlenie opäť zapnuté. Náklady za verejné osvetlenie sa pohybujú v cene 

1 800,- až 2 000,- Eur ročne. 

V stredu 24.8.2016 sa uskutočnilo stretnutie s ekonomickou riaditeľkou, spoločnosti 

VÁHOSTAV-SK, a.s., Ing. Evou Chudícovou. Dohodli sa, že osvetlenie bude zabezpečené zo 

strany Váhostavu v obytnom súbore do 31.9.2016.  Obec požaduje o vyjadrenie k elektrine, 

vode, v prípade existencie aj o telekomunikačných, optických káblov ako je to majetkovo 

vysporiadané. 

Ing. Anna Hudeková povedala, že je potrebné navrhnúť potrebu odkúpenia pozemku pod 

bývalou betonárkou z dôvodu potreby vybudovania parkoviska pre ľudí žijúcich v obytnom 

súbore, taktiež možnosti voľnočasových aktivít, vzhľadom na to, že ulice a domy sú veľmi 

tesne pri sebe a nie je tam možné vytvoriť priestor pre deti. 

Starosta dal hlasovať na všetci poslanci boli za. 

 

Bod č. 8 - Prenájom priestorov strechy na bytovom dome Na Močiar 

 

Starosta dal slovo zástupcovi starostu, ktorý pripomenul žiadosť z minulého OZ o prenájme 

priestorov strechy na bytovom dome Na Močiar. 

Zástupca starostu oboznámil nájomcov bytov o technickej správe a tí písomne súhlasili 

s prenájmom. Navrhuje cenu minimálne 1 100,- Eur ročne. 

Starosta dal hlasovať a všetci poslanci boli za. 

 

Bod č. 9 - Termíny zasadnutí obecného zastupiteľstva 2016 

 

Starosta predniesol termíny zasadnutí obecného zastupiteľstva nasledovne: 28.9.2016, 

16.11.2016 a 14.12.2016 o 15:00 hod. 

Starosta dal hlasovať a všetci poslanci boli za. 
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Bod č. 10 - Rôzne 

 

Starosta informoval o spôsobe fungovania jedálne s kuchyňou. Nakoľko jedáleň bude 

využívaná oboma školami, Domovom pokoja a dôchodcami z našej obce. 

Mgr. Magdaléna Šeligová informovala, že je viacero variantov.  

Jeden je vytvoriť 2 právne subjekty – samostatne pre materskú školu a samostatne pre školy, 

nakoľko školy a škôlka majú iné financovanie. To však nerieši problematiku stravovania 

dôchodcov. 

Ďalší variant je samostatný právny subjekt, ktorý by varil pre obe školy a materskú školu. 

Tento variant je prijateľnejší. Takýto subjekt by musel mať svojho riaditeľa. 

Starosta dal hlasovať a všetci poslanci to vzali na vedomie. 

 

Starosta informoval o Petícii v súvislosti s Konceptom územného plánu obce Teplička nad 

Váhom, kde sa píše okrem iného o netransparentnosti. Aj napriek tomu, že všetky faktúry sú 

riadne zverejnené na stránke obce.  

Ing. Anna Hudeková za Komisiu finančnej stratégie a správy majetku obce uviedla, že prešla  

celý zoznam faktúr, ktoré boli súčasťou petície. Zistila, že všetky faktúry sú riadne zaúčované 

a sú transparente zverejnené. Vyzvala hlavnú kontrolórku obce, Ing. Evu Milovú, aby 

preverila z pohľadu kontrolóra zoznam faktúr a dala odpoveď sťažovateľom.  

Ing. Štefan Moravčík povedal, že podľa Zákona o petičnom práve, tento list nespĺňa  

náležitosti petície a tak nie je nutné ani na túto „petíciu“ odpovedať. Nakoľko však OZ chce 

byť ústretové, bude na ňu reagovať. 

Starosta dal hlasovať a všetci poslanci vzali petíciu na vedomie a poverili hlavného kontrolóra 

obce preveriť ju. 

 

Bod č. 11 – Diskusia 

 

Pavol Verčík – domová schôdza pre bytovky. 

Mgr. Magdaléna Šeligová spomenula prechod okolo p. Fujdiaka. 

Mgr. Magdaléna Šeligová odišla o 11:48 hod. 

Mgr. Anna Hudeková – preloženie chráničiek do cesty za kaštieľom. Ostali tam nad zemou a 

bolo by dobré ich zakopať. 

Poďakovala všetkým zúčastneným za realizáciu Obecných slávností 2016. 

Ing. Štefan Moravčík – poďakoval za opravu časti Poľnohospodárskej ulice. 

Miroslav Šupolík – informoval o sťažnosti na p. Antóniu Babjakovú. 

 

Bod č. 12 – Uznesenie 

 

Bod č. 13 – Záver 

 

Starosta   poďakoval   prítomným   poslancom  a hosťom za účasť. Rokovanie  sa  ukončilo  

o 12:05 hod. 

 

 

V Tepličke nad Váhom, dňa  25.08.2016 

 

Zapísala:      Erika Olbertová                           .................................................... 

                                                             

                                                                                      

Záznam overili: Ing. Štefan Moravčík                                  .....................................................         
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   Miroslav Šupolík                                         ..................................................... 

                                                                                                                        

    

     Ing. Beáta Kasajová, prednostka obecného úradu  ..........................................                                                

 

 

 

 

 

 

                    .................................................... 

                                           Ing. Viliam Mrázik 

                                          starosta obce 


